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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2021-05-27, § 18 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 27 maj 2021 kl. 16.00 – 16.40 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justering Tisdagen den 8 juni 2021 §§ 1-12, 14, 15, 18, 21, 22, 29 

   

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 27 maj 2021 §§ 13, 16, 17, 19, 20, 23, 24, 

25, 26, 27, 28, 30, 31 

  

 

Daniel Helldén Rikard Warlenius 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Rikard Warlenius (V), vice ordföranden  

Ulla Hamilton (M)  

Jan Tigerström (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Patrik Silverudd (L)  

Johan Fälldin (C)  

Mikael Valier (KD)  

Jan Valeskog (S)  

Marlene Karlén (V)  

Peter Wallmark (SD)  

 

Tjänstgörande ersättare: 

Bengt Ohlsson (S) för Inger Edvardsson (S) 

Joel Höglund (V) för Emmelie Renlund (S) 

 
Ersättare: 

Tomas Tetzell (M)  

Bo Arkelsten (M)  

Bo Lindner (M)  

John Backvid (M)  

Åsa Nilsson Söderström (L)  

Camilla Kylenfelt (MP)  

Svante Linusson (C)  

Katja Jassey (V)  

Inge Pihlström (SD)  

Malin Ericson (Fi)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunilla Glantz, Ulrika Falk, Åse Geschwind, Anna 

Green, Philip Hall, Sara Högne, Anne Kemmler, Mattias Lundberg, 

Elisabet Munters, Bengt Stenberg och personalföreträdaren Luis Lopez 

§§ 1-13 samt borgarrådssekreteraren Helena Cullemo. 



 

 Trafiknämnden  
 

 Sida 2 (3) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/trafikkontoret  

 

 § 18 
Handlingsplan mot nedskräpning på land och i vatten 
Dnr T2020-02754 

 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafiknämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande och till 

 tjänsteutlåtandet bilagd handlingsplan som svar på 

 kommunfullmäktiges uppdrag. 

 

1 Trafiknämnden hemställer till kommunfullmäktige att besluta 

 om handlingsplan mot nedskräpning på land och i vatten. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 16 december 2020.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Daniel Helldén (MP) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Rikard Warlenius m.fl. (V) och Jan Valeskog 

m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

I förslaget till handlingsplan kan vi läsa att IVL Svenska 

Miljöinstitutet bedömer nedskräpning vara en av de största 

källorna till mikroplast i miljön, där spridningsvägarna främst 

är dagvatten, slam, och avloppsvatten. Ändå innehåller 

handlingsplanen ingenting om att samordna detta arbete med 

stadens skyfallshantering, arbetet för god vattenstatus och 

dagvattenstrategin. Vi menar att detta måste skrivas in i 

handlingsplanen. 

 

Ett förändrat klimat med stigande medeltemperatur medför 

ökad och mer intensiv nederbörd. Redan idag kan skyfall 

inträffa men såväl frekvensen som regnmängderna förväntas 

öka i framtiden. Eftersom stora spridningsvägar för 

mikroplast är dagvatten, slam och avloppsvatten är det även 

viktigt att arbetet med att minska nedskräpning och minska 

mikroplast samordnas med stadens skyfallshantering, arbetet 

för god vattenstatus och dagvattenstrategin. 
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Vi ser positivt på den långsiktiga planen att byta ut äldre 

skräpkorgar mot större skräpkorgar och till komprimerande 

kärl, och hoppas att den utvecklingen ska påskyndas snarare 

än att välanvända papperskorgar ska tas bort på grund av 

bristande underhållskapacitet. 

 

Förslaget till handlingsplan tar även upp att staden i samråd 

med Förpacknings- och tidningsinsamlingen ska diskutera hur 

nedskräpning vid återvinningsstationer kan minska. Vi 

välkomnar denna åtgärd. Vi har länge påtalat att vi ser ett ökat 

behov av åtgärder för att komma tillrätta med situationen vid 

stadens återvinningsstationer och har även lämnat in en 

motion om detta. Majoriteten har hittills inte tagit till sig av 

våra förslag, men det gläder oss att trafikkontoret nu tar upp 

frågan. Idag upplever många stockholmare att 

återvinningsstationer är nedskräpade, otrygga och 

otillgängliga. Även om återvinningsstationerna inte drivs av 

staden utan av företag inom återvinningsbranschen behöver 

staden ta ett ansvar för frågan eftersom den har stor påverkan 

på vår stadsmiljö. Staden behöver samla branschen och andra 

relevanta aktörer för att förbättra situationen och 

tillgängligheten. 

 
Ersättaryttrande 

Malin Ericson (Fi) instämmer i särskilt uttalande från vice 

ordföranden Rikard Warlenius m.fl. (V) och Jan Valeskog m.fl. (S). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 
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